
 
 

Bestyrelsesmøde 7.10.2019 1900-2200 
Deltagere: Lars K. fra sport kl. 2000.  

Afbud:  

 

 

Dagsorden Referat 

1) Velkomst og intro dagsorden (5min) Status indv. Multibane – alt er klar, og Johnny og LB 
er praktikere på dagen. Håber på godt vejr. NR har 
styr på lyd. 

2). Opsamling sidst vedr. cafeteria på sigt (10 min) Afventer køleskabetilbud fra Svend Age – det 
kommer i det nye år. 

3). Økonomi –Periodisering ved HE (20min) HE gennemgår status på periodiseringen. 

4). Afslutningsfest/Nomineringer. (20min) - Status Mad, bordækning, musik(PJ) mm. Emnerne til årets 
priser findes, og der aftales at NR og JJ overrækker. 

5) Brød sport og bestyrelse.( 2000)  

6)  Sportnews: v. Lars K. (40min) 
- bus serie3 og status u16 piger + ev. 

Bus vedr. serie 3´s sidste kamp drøftes, og kan evt 
komme på tale, såfremt det ikke er afgjort. LK giver 
update. 

7) Bestyrelsen – Sport 2020 - GF (20 min) Hvad vil vi..? Tænk i emner inden mødet! Strategi. 
Udsættes – og påtænkes i starten af det nye år. Dog 
er alle opmærksomme på emner løbende. 

8) Opsamling Sponsorsetup, Julemesse Johnny 
(20 min) 

JJ gennemgår et nyt og mere tidssvarende setup, 
der skal fremlægges senere for sponsorudvalget. 

9) RBK´s venner info – Stig R (5min) Alt forløber planmæssigt. Vennerne har køreplan 
klar. 

10) Status udenlandstur 2020 (10 min)  NR informerer om et på reserveringer i Holland, som 
er nødvendige, for at være sikker på en plads. 

11) Nøglesystem færdiggøres (5min) Er næsten færdig og de sidste par døre tages med 
så det er klart i 2020. 

12)  Punkter næste møde 27/11 (5 min) 
 

 

13) Evt. (5 min)  



 


